
SPF Seniorerna Rödön Offerdal Protokoll 2024-02-21 

ÅRSMÖTE KROKOMS WÄRDSHUS 

§ 1 Öppnande och val av mötesfunktionärer 
Ordförande Elisabeth Vykander hälsade välkommen och förklarade årsmötet öppnat. 
Jan Gustafsson valdes till mötesordförande och Gun Boström till mötessekreterare. Till att 
justera årsmötesprotokollet utsågs Nils Johnsson och Thomas Janhagen, den senare utsågs 
även till rösträknare. 

2 Parentation 
Ordförande höll parentation över de medlemmar som avlidit under förra året: 
Ingeborg Lindström, Nälden 
Lars Wikegård, Krokom 
Inge Nilsson, Ås 
Agnes-Marie Persson, Krokom 
Nora Holmberg, Ås 
Anna-Greta Olsson, Krokom 
Lennart Nilsson, Krokom 

född 1936 avled 2023-01-23 
född 1933 avled 2023-04-04 
född 1928 
född 1929 
född 1927 
född 1930 
född 1938 

avled 2023-06-10 
avled 2023-06-14 
avled 2023-09-19 
avled 2023-09-21 
avled 2023-10-04 

Ett ljus tändes och årsmötesdeltagarna höll en tyst minut för att hedra de bortgångna, varpå 
ordförande lyste frid över dem och välsignade dem och de närvarande mötesdeltagarna. 

3 Kallelse 
Årsmötet fastställde att kallelsen skett i behörig ordning. 

4 Fastställande av föredragningslista 
Utöver de i den föreslagna föredragningslistan upptagna punkterna önskade Britt Larsson lägga 
till en punkt gällande sammangåendet mellan SPF Rödön och SPF Offerdal, då hon ansåg att 
det saknades beslut i frågan. Gudfast Hellby redogjorde för hur styrelsen handlagt ärendet helt 
enligt gällande stadgar och i samråd med distriktsordförande. Årsmötet beslöt att avslå Britts 
begäran. Britt reserverade sig mot årsmötets beslut. Britt anmälde också att hon ville informera 
från KPR under övriga frågor. 
Därefter beslöt årsmötet fastställa den föreslagna föredragningslistan. 

§ 5 Verksamhetsberättelse 
Medlemmarna hade fått verksamhetsberättelsen sig tillsänd tillsammans med kallelsen. Inga 
kommentarer eller frågor framkom. Antalet medlemmar har under året minskat något och 
uppgick vid årets slut till 178. 
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6 Revisorernas berättelse 
Thomas Janhagen föredrog revisionsberättelsen och berömde styrelsen för deras goda arbete. 
I sin berättelse föreslår revisorerna ansvarsfrihet för styrelsen för det gångna årets verksamhet. 
Revisorerna har fört samtal med styrelsen angående hantering av motioner som väcks av 
föreningsmedlem till årsmöte. Thomas redogjorde muntligt för förfarandet och lämnade samma 
information nerskriven, vilken biläggs detta protokoll som bilaga. 

7 Resultat- och balansräkning 
Gudfast Hellby redogjorde för balansräkning per 2023-12-31 samt resultaträkning för 2023. 
Resultatet för året är ett underskott på 9000 kr, vilket kan hänföras till två kostsamma 
bussresor, som dock har uppskattats av deltagande medlemmar. Föreningens ekonomi är god, 
vid årets slut uppgick behållningen till 26 500 kr. 

8 Fråga om ansvarsfrihet 
Årsmötet beslöt bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna årets förvaltning. 

9 Arvoden 
Inga arvoden betalas ut till styrelseledamöter och revisorer berättade Elisabeth Vykander. 
Styrelsen bjuds på lunch i samband med styrelsemöten enligt tidigare förslag från en medlem. 
Inget förslag till förändring förelåg. Årsmötet beslöt att detta förfarande ska fortsätta. 

§ 10 Motioner 
Inga motioner har inkommit till styrelsen. 

§ 11 Förslag från förbundet, distriktet 
Inga förslag har inkommit till styrelsen. 

§ 12 Budget och verksamhetsplan 
Gudfast Hellby presenterade budget för innevarande år och påpekade att den redan miss-
stämmer med verkligheten då 10 000 kr tillkommer från SPF Offerdal genom samgåendet. 
Några verksamhetsförslag nämndes, något som styrelsen får ta med sig till kommande 
planering. Elisabeth Vykander redogjorde för planerade aktiviteter månad för månad. 

§ 13 Årsavgift 
Avgiften till förbundet har höjts med 30 kr till 190 kr. Styrelsen föreslog därför en höjning av 
medlemsavgiften från nuvarande 250 kr till 280 kr fr o m år 2025. Årsmötet beslöt enligt 
styrelsens förslag att höja medlemsavgiften till 280 kr per år fr o m år 2025. 



§ 14 Antal styrelseledamöter 
Årsmötet beslöt att antalet styrelseledamöter skall vara oförändrat 7 st. 

§ 15 Val av ordförande 
Årsmötet beslöt att välja Elisabeth Vykander till föreningens ordförande för 1 år. 

§ 16 Val av styrelseledamöter 
Årsmötet beslöt om omval av Elisabeth Vykander, Uno Nilsson, Kia Rydell och Sven Westlund 
för 2 år. Elisabet Agerberg, Gudfast Hellby och Siv Magnusson har 1 år kvar. 

§ 17 Val av revisorer och ersättare 
Årsmötet beslöt om omval av Thomas Janhagen och Sven Jernberg som revisorer och Sonja 
Hansson som ersättare, samtliga för 1 år. 

§ 18 Ledamöter i KPR 
Britt Larsson ordinarie och Siv Magnusson ersättare är valda som representanter i KPR och 
RPR för innevarande mandatperiod. 

§ 19 Ombud till distriktsstämma 
Årsmötet uppdrog åt styrelsen att utse ombud till distriktsstämman. 

§ 20 Antal ledamöter i valberedningen 
Årsmötet beslöt att valberedningen ska bestå av 3 ledamöter. 

§ 21 Val till valberedningen 
Årsmötet beslöt om omval av Göte Norlander sammankallande, Nils Johnsson och Karin 
Kellström som ledamöter i valberedningen, samtliga för 1 år. 

§ 22 Distriktets valberedning 
Årsmötet beslöt om omval av Kia Rydell till distriktets valberedning för 1 år. 

§ 23 Val av övriga funktionärer 
Årsmötet beslöt om omval enligt nedan, samtliga för 1 år: 
Hörselombud Ove Jönsson ordinarie och Jan-Olov Jonsson ersättare 
Trafikombud Sune Rickardsson 
Friskvårdsombud styrelsen 



Mötesvårdar 
Aspås — Britt Larsson sammankallande, Sonja Nilsson, Lillemor Olofsson 
Rödön — Carola Jonsson sammankallande, Märta Gunnarsson, Anna-Carin Stuenes Carlsson 
Kälen — Siv Magnusson sammankallande, Gunborg Arnsten, Karin Kellström 
Dvärsätt — Evy Hallström sammankallande, Bodil Carlsson, Vanja Eriksson 
Nälden — Elisabeth Vykander sammankallande, Gun Boström, Ingegerd Vestlund 
Ås — Kia Rydell sammankallar själv medhjälpare 

§ 24 Övriga frågor 
Årsmötet informerades om att SPF Seniorema Offerdal övergått till SPF Seniorerna Rödön 
2024-01-23. Nytt namn är SPF Seniorerna Rödön Offerdal. 
Rapport från KPRs möten skickas ut till medlemmarna. Britt Larsson uppmanade till läsning och 
kommenterade några av punkterna i det senaste utskicket. 
Elisabeth Vykander tackade mötesordförande och mötessekreterare och överlämnade boken 
Hällbildstankar av Curt Lofterud. 

§ 25 Avslutning 
Ordförande hälsade å årsmötets vägnar SPF Seniorerna Offerdal välkomna till SPF Seniorerna 
Rödön Offerdal och avslutade sedan årsmötet. 

Ordförande 

Gustafsson 

Sekreterare 

Gun Boström 

Justeras 

n 

Justeras 

Thomas-1 hagen 
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Vid vårt besök hos styrelsen kunde vi följa styrelsearbetet på nära håll, 
samt att vi då också hade möjligheten, att framföra våra önskemål och 
synpunkter. Styrelsemötet genomfördes på ett föredömligt sätt med 
högt i tak och bra diskussioner. Man arbetade mycket med verksamhets-
planeringen vad avser aktiviteter för det kommande verksamhetsåret. 

Vidare tog vi upp hanteringen av motioner, som väcks av medlem i 
föreningen till ordinarie årsmöten. 

Med anledning av debatterna om motioner på de två senaste årsstäm-
morna, där synpunkterna om hantering av motioner. uppenbart var delade, 
föranleder det oss revisorer, att räta ut frågetecknen, att härför informera 
stämmodeltagarna, vad som gäller, med utgångspunkt från vad stadgarna 
säger, samt vad vi revisorer anser hur rutiner och förfarandet skall vara. 
Detta förfarande gick vi igenom med styrelsen, samt också vad som gäller 
för behandling av motioner i styrelsearbetet, Styrelsen är helt eniga med 
oss om detta förfarande. 

stadgarna framgår det att medlem i föreningen kan väcka motion till 
ordinarie årsstämma. Alltså endast medlem i föreningen kan väcka och 
skriva motion till föreningsstämman. Ingen annan. Inte föreningsstyrelsen, 
inte någon utomstående. Motionen skall dessutom vara föreningsstyrelsen 
tillhanda, senast fyra veckor före tiden för ordinarie årsstämma. 

Motion skall tillställas föreningsstyrelsen för dess behandling, samt 
protokollföras. Härefter skall föreningsstyrelsen avge ett yttrande om den 
inkomna motionen. Yttrandet enligt vår mening får ej bara vara ett enkelt 
"motionen avslås" eller att motionen godtas". Styrelsen måste kortfattat 
motivera varför man tagit detta beslut, oavsett om beslutet är positivt eller 
negativt. 

Medlems motion samt föreningsstyrelsens skriftliga yttrande skall finnas 
tillgängliga på SPF:s hemsida, eller på plats som angivits i kallelsen till 
årsstämman, senast två veckor före ordinarie årsstämma. Detta för att 
årsstämmodeltagare skall få möjlighet, att i god tid ta del av motionens 
innehåll, innan man kan och skall fatta beslut på årsstämman. 

Sist men inte minst viktigt, så är det årsmötet, som tar det slutliga beslutet 
om väckt motion. 



Det som har sagts här, är förfarandet. när medlem i föreningen väckt 
motion till ordinarie årsstämman. 

Medlemmar kan också väcka motioner till distriktet och förbundet 
Förening kan väcka motion till distriktet 
Föreningsstyrelse kan väcka motion till förbundet 

Men förfarandet av dessa tar vi inte upp här 

Tack för ordet 
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